
 

Mette Jønsson, formand 

 
 
FÆLLESBESTYRELSEN 

Møde i fællesbestyrelsen  
Onsdag d. 30. august 2023 kl. 17-20 på Rødding Skole 

 

Der serveres mad fra kl. 16.45 
 
Deltagere: Mette Jønsson, Jim Zacharia, Pia Thymann-Donslund, Joan Mortensen, Nadia 

Christensen, Nina Bøgested Jessen, Maria Dinesen, Stine og Sofie (elevrådsrespræsentanter), 

Helle Wedel Christiansen, Marlene Bøgh, Trine Jensen, Heidi Berthelsen, Helle A. Høffner og 
Henriette Rask. 

 

Afbud:  Nina Bøgested Jessen 

 

Referat: 

Punkt Art  
1. Opfølgning på 

referatet fra den 

14/6 

D 
5 min. 

17.00  
 

Velkommen til elevrådsrepræsen-
tanterne, Sofie og Stine fra 6.b. Sofie er 

næstformand og Stine er suppleant for 
Cecilie, 9.b, som er valgt som formand. 

 
Ingen kommentarer til referatet fra den 
14/6. 

 
Forældrereferatet laves denne gang af 
Mette og med hjælp fra Stine og Sofie 

 

2. Nyt fra elevrådet O 

10 min. 
17.05 

Elevrådet har konstitueret sig med 

Cecilie som formand og Sofie som 
næstformand. 

Der afholdes elevrådsmøde torsdag den 
31.08., hvor elevrådet fordeler sig i 
udvalg. 

Elevrådet påbegynder snart planlægnin-
gen af elevrådsdagen. 
I alle klasser er der blevet spurgt ind til 

input til, hvad elevrådet skal arbejde 
med. 

 

3. Nyt fra: 

o Børnehave + 
SFO Lintrup 

o SFO Rødding 

o Personalet 
o Ledelse 
o Forældre 

O 

25 min. 
17.15 

Børnehaven og SFO, LBC: 

Koloni i næste uge med overskriften Lego 
Master. Som inspiration besøger børn og 
voksne til Lego House i Billund. 

I børnehaven arbejdes der med 
forskellige konstruktioner.  
I SFO er der OL med i alt 20 aktiviteter 

 
SFO Rødding: 

Nyt tag er ved at blive lagt på. 
Stor søgning til SFO. Mange børn går i 
SFO.  

I Spor 2 arbejdes der med rollespil 



 

Mette Jønsson, formand 

Klar til at tage imod LBC ved åbent hus 
torsdag 

Ros til LBC-børn, som SFO-leder d.d. 
har haft fornøjelsen af 
 

Personale: 
Kommet godt i gang med nyt skoleår 
Introforløb med nye 7. klasser.  

3 nye kollegaer, som er faldet godt til 
5., 7. og 9. årg. deltager i forskellige 

aktiviteter i forbindelse med ”VM i kano 
og kajak”; herunder workshops 
 

Ledelse: 
Opstart: Kommet godt fra start. Generel 
travlhed hos alle. 3 nye kollegaer 

I skoledelen er der p.t. 2 sygemeldinger 
12 nye elever efter ferien. 

Internat omkring teamsamarbejde for det 
pædagogiske personale den 26.-27.01.24 
 

 
Orientering givet omkring status på del-

tagelse i forsøg med ny bedømmelses-
praksis. Orienteringen førte til en drøf-
telse og information om brugen af tests 

 
Forældre: 
Ros fra Joan til 7. årgang og dannelsen 

heraf. Positivt at se de fællesskaber, som 
bliver skabt. 

Mette opfordrer til deltagelse i ”Skole og 
forældres” årsmøde den 17.-18.11. Årets 
tema: Vores skole, vores retning 
Mette har plads i hovedbestyrelsen frem 
til generalforsamlingen den 18.11. 

Nadia, Mette og evt. Jim deltager i års-
mødet 
 

 

4. Årshjul, herunder 

vision og mission 

O 

30 min. 
17.40 

Formålet med punktet: 

At give bestyrelsen overblik og indsigt i 
de overordnede rammer for skolen 
 

Årshjul; herunder også skolens indsats-
områder blev gennemgået. 

Indsatsområderne bliver kommunikeret 
ud til forældrene bl.a. via skolens 
klumme, torsdagsnyt og nyhedsbreve.  

5. Principper D+B 
35 min. 

18.10 

Opfølgning og status + arbejde med 
princip for ”Trafik” i grupper 

 



 

Mette Jønsson, formand 

Godkendelse af princippet omkring 
mobiltelefoner afventer til bestyrelses-

møde i september, hvor medarbejdere i 
udskolingen er blevet spurgt, om de 
skønner et behov for at indsamle Smart 
Watches 
 

 
I antimobbestrategien tilføjes legepatrul-
jen 

 
På bestyrelsesmødet blev der i grupper 
arbejdet med princip for ”Trafik”. Det 

færdige princip fremlægges ved bestyrel-
sesmødet i september. 

 
Forældrehenvendelse: Forældre parkerer 
i ”Kys og kør”. Videoer, der er lavet om 

parkering sendes ud igen.  
Samtidig tages det op i elevrådet, at der 

ikke må parkeres i rundkørslen. Dette, 
da børn er de bedste ambassadører. 
 

6. Temadag om inklusion O 
15 min. 

18.45 
 

Formålet med punktet: 
At give bestyrelsen indsigt og viden om 

temadag, der er afholdt for personalet 
 
Skoleåret blev indledt med pædagogisk dag 

omkring børnesyn bl.a. med oplæg ved 
Christina Holm Poulsen omkring 
”deltagelsesmuligheder”.  

 

Kaffepause 15 min. 
7. Åbent 

Hus/fyraftensmøde 
D+B 

15 min.  
19.15 

Formålet med punktet: 
Info om afvikling af ”Åbent Hus” den 
31/8, hvor alle forældre og børn i 

Lintrup er inviteret. 
Oplæg og rundvisning. 7.-9. klasses ele-
ver fra Lintrup involveres. 

 
Fastlæggelse af dato for ”Åbent Hus” for 

kommende 0. klasses forældre og børn 
 
Beslutning om emne og foredragsholder 

til fyraftensmøde i efterår eller forår. 
 

Der planlægges åbent hus onsdag den 
08.11. kl. 17.00 for kommende 0. klas-
ser og deres forældre. Der serveres pizza. 

 
Der planlægges et fyraftensmøde for 
forældre inden for et af nedenstående 



 

Mette Jønsson, formand 

temaer: 
”Trivsel – sociale medier”  

”Tydelige voksne”; at turde stille krav, 
nærvær, forebyggelse af præstations-
angst 

 
Forslag om oplæg, hvor det først er for 
børnene og efterfølgende for voksne. 

 
Skoleledelsen kommer ved næste møde 

med forslag til mulige oplægsholdere  
 
Opfordring til at se dokumentarudsen-

delsen ”Presset ungdom” 
 

8. Opfølgning på 
vuggestue, skole-
analyse m.v. 

O 
15 min. 
19.30 

 

Orientering om, at det er besluttet, uden 
høringsperiode, at der åbnes en 
vuggestue i Lintrup 01.01.24 med en 

kapacitet til 16 børn. 
Samtidig lægges der politisk op til, at 

skoledelen lukker ved afslutningen af 
skoleåret 2023-24. Endelig beslutning 
træffes den 06.02..  

Lukker skoledelen i Lintrup overgår 
ledelsen af vuggestuen/børnehaven til 
Dagtilbuddet. 

 
Der afholdes møder med alle medarbej-

dere i LBC snarest mulig.  
Bestyrelsen inviteres til møde med det 
politiske udvalg den 14. sept. 

 
Ved mødet med det politiske udvalg skal 

udfordringer med buskørsel italesættes. 
De forældrevalgte i bestyrelsen mødes 
den 11.09. kl. 17.30 og forbereder mødet 

med det politiske udvalg. 
 

9. Præsentation af 
bestyrelsen 

D+B 
10 min. 
19.45 

Skal vi lave særlige indsatser for at præ-
sentere bestyrelsen, herunder de nye 
medlemmer? 

 
Forældrene skal have kendskab til 

bestyrelsens arbejdsområder; herunder 
bestyrelsens beslutningskompetencer. 
 

I forældrereferatet skal det fortælles, at 
der er kommet 2 nye bestyrelsesmed-
lemmer. 

Mette laver videoreferat med hjælp fra 
elevrådsrepræsentanter. 

 



 

Mette Jønsson, formand 

10. Evt. 5 min. 
19.55 

 

11. Kommende 
punkter 

 

 

 o Nyt bedømmelsessystem 
o Princip for undervisningens organisering 

o Princip for skole-hjem samarbejdet 
o Hvordan kan vi udnytte forældrenes 

ressourcer og kompetencer i arbejdet med at 

gøre børnene så dygtige og livsduelige som 

de kan? 

o Hvilke forventninger har vi, når der holdes fri 

udenfor skoleferierne?  
o Matematikindsatsen – besøg af medarbejder 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning 
 

Venlig hilsen Mette Jønsson 
 
 

 


